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Abstract (en)
[origin: CN115474758A] The invention relates to a device (10) for a cosmetic product and to a container for applying a cosmetic product. The
invention relates to a device (10) designed to project a cosmetic product by means of at least one rotational movement, said device (10) comprising
at least one guide (14), a cup (30) intended to receive the cosmetic product, and a sheath (40) comprising at least one spiral groove (42, 44)
internally, and in which the guide (14) is rotatably mounted, rotation of the guide (14) relative to the sheath (40) causes axial movement of the cup
(30) between a fully extended position and a fully retracted position, the device (10) comprises at least one rotational locking device for locking the
rotation of the guide (14) relative to the sheath (40) when the cup (30) is in a fully extended position and/or a fully retracted position and/or close to
the fully extended position and/or close to the fully retracted position.

Abstract (fr)
L'invention propose un dispositif (10) destiné à être monté sur une base d'actionnement d'un réceptacle d'application de produit cosmétique,
notamment un bâton (12) de produit cosmétique, ledit dispositif (10) étant conçu pour faire sortir le produit cosmétique par au moins un mouvement
de rotation, ledit dispositif (10) comportant au moins un guide (14), une cupule (30) destinée à recevoir le produit cosmétique et une gaine (40), la
gaine (40) comprenant intérieurement au moins une rainure (42, 44) hélicoïdale et le guide (14) étant monté en rotation dans la gaine (40), la mise
en rotation du guide (14) par rapport à la gaine (40) provoquant un mouvement axial de la cupule (30) entre une position déployée complètement
et une position escamotée complètement,le dispositif (10) comprenant au moins un moyen de blocage en rotation du guide (14) par rapport à la
gaine (40) lorsque la cupule (30) est dans la position déployée complètement et/ou la position escamotée complètement et/ou proche d'être dans la
position déployée complètement et/ou la position escamotée complètement.
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